
Protokół Nr 26/2011 
z posiedzenia Zarz ądu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 23.08.2011 roku 
 

             W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu, Sekretarz, w zastępstwie 
Skarbnika P. Halina Kamińska Główna Księgowa, Przewodniczący Rady Powiatu 
oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1  do 
protokołu. 

P. Starosta powitał obecnych, zapoznał z porządkiem obrad. Porządek obrad został 
przyjęty i stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 

Ad.1 
Informacja o sytuacji finansowej Powiatu .  
 
            P. Halina Kamińska Główna Księgowa zapoznała. Zarząd z informacją o 
stanie finansów. Informacja stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 
 
Ad.2 
Informacja z wykonania bud Ŝetu powiatu za I półrocze 2011r.  
 
          P. Kamińska zapoznała zarząd z informacją z wykonania budŜetu, która 
stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
Dochody budŜetu powiatu wyniosły 53.521.937 zł z tego: 
- dochody bieŜące 48.476.045 zł, 
- dochody majątkowe 4.945.892 zł 
Plan dochodów za I półrocze wykonano w 51,19%. 
Wydatki stanowią kwotę 45.348.551 zł. w tym: 
- wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń 29.424.422 zł 
- dotacje 2.450.955 zł 
- wydatki na obsługę długu 1.137.366 zł 
Plan wydatków wykonano w 47,53%. 
NaleŜności wymagalne budŜetu powiatu na 30 czerwca 2011r. wynoszą 76.323.27 zł 
Jednostki budŜetowe w stosunku do zalegających prowadzą windykację. 
Zobowiązania budŜetu powiatu na 30 czerwca z tytułu zaciągniętych kredytów 
stanowią kwotę 15.985.799,48 zł, w tym z tytułu kredytu krótkoterminowego 
421.311,14 zł. 
P. Kamińska omówiła plan, wykonanie dochodów i wydatków z podziałem na 
poszczególne jednostki oraz paragrafy. 
P. Starosta poddał przedstawioną informację pod głosowanie. 
„za” – 5 
Zarząd przyj ął informacj ę z wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2011r. 
 
Ad.3 
Informacja z wykonania Wieloletniego Programu Inwes tycyjnego.  
 



         P. Kamińska zapoznała Zarząd z Wieloletnią Prognozą Finansową, która 
stanowi załącznik nr 5  do protokołu. Informacja opracowana została do roku 2016, 
tak długo jak przewidywana jest spłata kredytów. 
P. Mroczkiewicz powiedział, Ŝe naleŜy w kolejnych latach inwestować bazując na 
kolejnych kredytach. 
P. Starosta powiedział, ze Ministerstwo Finansów chce obniŜyć zadłuŜenie 
samorządów. 
P. Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie WPI. 
„za” 5  
Zarząd przyj ął informacje  z wykonania Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego. 
 
Ad.4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Powiatu Nowotomyskiego na 
2011r. 
  
            P. Kamińska zapoznała Zarząd z projektem uchwały w sprawie zmian w 
budŜecie na rok 2011r. Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu. Dokonane 
zmiany spowodowane są dostosowaniem planów finansowych do bieŜących zadań 
wynikających z realizacji budŜetu. 
Zmiany dotyczą wydatków bieŜących w rozdziałach : drogi publiczne powiatowe, 
gospodarka gruntami i nieruchomościami, starostwa powiatowe oraz szkoły 
zawodowe (ZS Nr 2 w Nowym Tomyślu). 
P. Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 
„za” – 5 
Zarząd Powiatu podj ął uchwał ę 43/FN/2011 w sprawie zmian w bud Ŝecie 
Powiatu Nowotomyskiego na rok 2011. 
 
Ad. 5  
Rozpatrzenie wniosku w sprawie rozło Ŝenia ceny lokalu na raty(wniosek P. 
Anny Prusak-Chojnackiej).  
 
          P. Dobrzyńska zapoznała Zarząd z wnioskiem P. Prusak-Chojnackiej o 
rozłoŜenie ceny lokalu na 5 rat.  
P. Starosta powiedział, Ŝe Zarząd przyjął zasadę rozkładania na raty. 
P. Ast powiedział, Ŝe jest to trudna decyzja poniewaŜ Zarząd musiałby się wyłamać z 
zasady. 
P. Pigla uwaŜa, Ŝe naleŜy przystać na potrzeby P. Chojnackiej. 
P. Starosta poddał wniosek pod głosowanie. 
„za” – 4  
„wstrzymujących się” – 1 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie, jako wyj ątkowy przypadek. Decyzja 
zarządu jest ostateczna i nieodwołalna. 
 
P. Dobrzyńska zapoznała Zarząd  z wnioskiem WSPIA w sprawie udzielenia 
bonifikaty na zakup działki. 
P. Dobrzyńska dodała, Ŝe przepisy nie mówią w jakiej wysokości moŜna udzielić 
bonifikaty. Zarząd moŜe zaproponować Radzie Powiatu wysokość bonifikaty, decyzja 
naleŜy jednak do rady. 



Zarząd postanowił podtrzyma ć wcześniejsz ą decyzj ę o sprzeda Ŝy. Rozwa Ŝa 
jednak mo Ŝliwo ść wsparcia finansowego  budowy parkingu przez Gmin ę Nowy 
Tomy śl ze środków uzyskanych ze sprzeda Ŝy gruntu WSPiA. 
 
Ad.6 
Informacja w sprawie instalacji ciepłej wody w plac ówkach o światowych.  
 
         P. Starosta poprosił P. Nyćkowiaka o przedstawienie sytuacji placówek 
oświatowych związanych z instalacją ciepłej wody. 
P. Nyćkowiak powiedział, Ŝe większość szkół posiada ciepłą wodę. Problem jest w 
ZS Nr 2 w Nowym Tomyślu i ZSRCKU Trzcianka. 
W ZS Nr 2 nie ma rozprowadzonej instalacji ciepłej wody. W 4 toaletach 
zamontowano podgrzewacze do wody, natomiast w 7 toaletach jest tylko zimna 
woda. Rozwiązaniem byłoby zakupienie kolejnych podgrzewaczy do wody. Koszt 
rozprowadzenia instalacji na ciepłą wodę to ok.  9 000,00 zł. 
W ZSRCKU Trzcianka nie ma w ogóle instalacji na ciepłą wodę. Koszt 
rozprowadzenia instalacji jest duŜy. MontaŜ pogrzewaczy moŜe spowodować 
problem z instalacja elektryczną. 
P. Nyćkowiak powiedział, Ŝe poprosi P. Dyr. ZSRCKU w Trzciance o 
przeprowadzenie rozmów w fachowcami celem zorientowania się jaki były koszt i 
zakres prac związanych z rozprowadzeniem instalacji ciepłej wody. 
Zarząd zapoznał si ę z tematem i b ędzie kontynuował temat na kolejnych 
posiedzeniach. 
 
P. Nyćkowiak poinformował Zarząd, Ŝe 17 września 2011r. w Niemczech odbędą się 
doŜynki. W związku z tym planowany jest wyjazd delegacji 9 osobowej. Chętnych do 
wzięcia udziału w wyjeździe poprosił o kontakt. 
 
P. Nyćkowiak powiedział, Ŝe weszło w Ŝycie nowe rozporządzenie Ministra Edukacji, 
które umoŜliwia pobieranie bezpłatnej nauki przez obcokrajowców. W związku z 
nowymi przepisami pojawiła się moŜliwość, aby w ZSRCKU Trzcianka kształcić 
obcokrajowców szczególnie młodzieŜ z Ukrainy, Białorusi, Litwy. 
Nauka i pobyt w internacie byłby finansowane z subwencji. Warunkiem podjęcia 
nauki byłoby przeprowadzenie rozmowy kwalifikacyjnej oraz znajomość języka 
polskiego. Uczeń chcący kształcić się w Polsce musiałby uzyskać wizę pobytową. 
Szkoła musi zapewnić naukę języka polskiego w wymiarze 2-3 godzin. 
JeŜeli byłaby zgoda to kształcenie moŜna by rozpocząć od przyszłego roku 
szkolnego.  
P. Starosta podziękował P. Nyćkowiakowi za podjęcie tematu i zapoznanie z nim 
Zarządu. 
Zarząd upowa Ŝnił P. Ny ćkowiak do zgł ębienia tematu.  
Posiedzenie Zarządu opuścił P. Ast. 
 
Ad.7 
Opinia do projektu pozbawienia dróg kategorii powia towej – na wniosek 
Zarządu     Powiatu Mi ędzyrzeckiego.  
 
         P. Starosta zapoznał Zarząd z wnioskiem w sprawie pozbawienia kategorii 
drogi powiatowej – część ul. Wojska Polskiego w Międzyrzeczu 
 



Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek w sprawie pozbawie nia kategorii drogi 
powiatowej. 
 
Ad. 8  
Sprawy bie Ŝące. 
    
              P. Starosta zapoznał Zarząd z pismem GDDKIA w sprawie partycypacji w 
kosztach prac remontowych wynikających z ubiegłorocznego przeglądu okresowego 
budynków, które znajdują się w Nowym Tomyślu na ul. Poznańskiej 42. Prace 
wspólne to wartość ok. 36.400 zł w tym udział Starostwa Powiatowego wynosiłby 
18.300 zł. 
P. Starosta poddał wniosek pod głosowanie. 
„za” – 4 
Zarząd wyraził zgod ę na dofinansowanie remontu w kwocie 18 300zł. 
 
           P. Starosta zapoznał Zarząd z pismem Dyr. SPZOZ w sprawie kontroli 
Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Opalenicy przez Zespół Kontrolny NFZ. W 
wyniku kontroli ustalono, Ŝe bez ostatecznego zakończenia prac na poddaszu 
budynku i klatce schodowej ZOL nie spełnia warunków NFZ. Aby uniknąć 
konsekwencji braku umowy konieczna jest deklaracja ostatecznego terminu 
zakończenia prac adaptacyjno-remontowych.  
Zarząd ustalił, Ŝe Dyr. SPZOZ ma podj ęć wszelkie działania zmierzaj ące  do 
wyko ńczenie II pi ętra ZOL w Opalenicy. 
 
         P. Mroczkiewicz poruszył sprawę ogrodzenie Kościoła Poewangielickiego we 
Lwówku. 
P. Starosta powiedział, Ŝe  administruje nieruchomościami Skarbu Państwa jednak 
nie otrzymuje na ten cel środków.   
P. Starosta powiedział, ze uda się na teren Kościoła. 
 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad P. Starosta podziękował za udział i zamknął 
posiedzenie Zarządu. 

 

 

Protokolant     Starosta Nowotomyski 
 

/-/ A. Janas-Kaczmarek    /-/ mgr Andrzej Wilkoński 


